

Non-Actionability & Structural Disclaimer 非执行性声明与结构性免责

Protocol Objective: To define the cognitive boundary between BCI Structural Diagnostic Reviews (SDR) and the autonomous decision-making processes of institutional stakeholders. BCI SDR constitutes a conceptual and analytical research framework, not a statistical, financial, or legal determination.

协议目标：界定 BCI 结构诊断审查 (SDR) 与机构利益相关者自主决策过程之间的认知边界。BCI SDR 属于概念性与分析性研究框架，而非统计、财务或法律意义上的认定。

1. Non-Actionability Clause (非执行性条款)

All ratings, indices, and structural models (including MT, PL, TS, ES) produced by BCI Lab are Non-Actionable Intelligence. They are intended as thematic research and structural observations, not as executive mandates.

BCI 实验室产出的所有评级、指数和结构模型（包括 MT, PL, TS, ES）均为非执行性情报。其旨在作为主题研究和结构性观察，而非执行指令。

- Decision Autonomy: The implementation of any strategy based on BCI data is the sole responsibility of the user. BCI Lab does not function as an investment advisor or a shadow management consultant.

(决策自主：基于 BCI 数据实施的任何策略均由用户自行负责。BCI 实验室不充当投资顾问或影子管理顾问。)

2. Disproof of Financial Causality (财务因果关系否认)

BCI Laboratory audits Structural Integrity, not Market Prices.

BCI 实验室审计的是结构完整性，而非市场价格。

- Lag & Decoupling: Users acknowledge that structural erosion identified by BCI may have a non-linear lag (12-36 months) before manifesting in financial statements. Short-term price appreciation of a brand does not constitute a disproof of its underlying structural fragility as analytically characterized within the BCI framework..

(滞后与脱钩：用户承认 BCI 识别的结构性侵蚀在财务报表显性化之前可能存在非线性滞后（12-36个月）。品牌短期的价格上涨不构成对 BCI 模型所分析识别的底层结构脆弱性的反证。)

3. "As-Is" Analytical Basis (按现状分析基础)

All SDR reports are provided on an "As-Is" and "As-Available" basis. While BCI Lab strives for systemic consistency, we make no warranties, express or implied, regarding the commercial profitability or epistemic status of the symbolic interpretations provided. 所有 SDR 报告均按“现状”和“可用性”基础提供。尽管 BCI 实验室力求系统一致性，但我们对所提供的符号解释的商业盈利性或认知状态不作任何明示或暗示的保证。

4. Professional Skepticism Requirement (职业怀疑要求)

Institutional users are expected to exercise Professional Skepticism. BCI indices should be utilized as one of many inputs in a diversified due diligence process, never as a sole or decisive input for asset allocation.

机构用户应行使职业怀疑。BCI 指数应作为多元化尽职调查过程中的众多输入之一，绝不可作为资产配置的唯一或决定性输出。

5. Indemnification & Liability Cap (补偿与责任上限)

To the maximum extent permitted by law, BCI Lab, its partners, and the Global Calibration Lattice (GCL) shall not be liable for any direct, indirect, incidental, or consequential damages resulting from the use or inability to use our structural ratings.

在法律允许的最大范围内，BCI 实验室、其合伙人及全球校准晶格 (GCL) 不对因使用或无法使用我们的结构评级而导致的任何直接、间接、偶然或结果性损害承担责任。